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Žrebanje za lokalne izbore 
 
Opštinska izborna komisija organizovala je 
žrijebanje političkih subjekata i nezavisnih 
kandidata  radi  utvrđivanja redoslijeda  
biračkih mjesta  za predstojeće lokalne 
izbore  zakazane za 5. oktobar. Član  
Opštinske izborne komisije Suada Kolonić  
je potvrdila da su  žrijebanju  prisustvovali 
predstavnici 22 politička subjekta , te da će 
72857  registrovana birača na predstojećim 
izborima moći da glasaju na 119 biračkih 
mjesta. 
     "Obaveza nam je da u periodu do izbora  
obučimo preko hiljadu članova 122 biračka 
odbora i to je jedno od važnijih pitanja 
kojima će se baviti Opštinska izborna 
komisija u periodu do izbora", rekla  je 
Kolonićeva. 
     Ona je potvrdila i da je broj 
registoravnih birača veći nego na 
prthodnim izborima, a to je objasnila 
činjenicom da je veći broj građana ove 
opštine ažurirao svoje lične dokumente i 
izvršio registraciju. 
 
 
Zahvalnica Islamske vjerske zajednice 
 
Prijedor je multietnički grad,  grad mira, 
tolerancije i dobronamjernih ljudi koji su 
riješili da zajednički grade bolju budućnost 
za sebe i generacije koje dolaze iza nas, 
rekao je načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić.On je juče primio delegacijuIslamske 
zajednice opštine Prijedoru  koji su mu 
uručili zahvalnicu za preduzete aktivnosti 
podrške u  izgradnji nedavno otvorene 
gradske džamije. 

        „ Drago mi je da je čitav posao 
priveden kraju na civilizovan način , jer je 
Prijedor grad u koji se vratio najveći broj 
povratnika, što shvatamo kao izraz  njihove 
namjere i volje da ovdje nastave da žive i 
rade“ 

      
            
 Predsjednik građevinskog odbora za 
izgradnju džamije  Abaz Ganić je rekao da 
je u njenu izgradnju utrošeno 800 000KM, 
te da je opština učešćem od 20 000KM 
jasno dala do znanja da je opredijeljena za 
obnovu imovine i vjerskih objekata 
povratnika  i da su  u ovoj opštini 
zajednički život i suživot mogući.    
 
Počela sanacija Doma zdravlja  
 
U sklopu  projekta „ Jačanje zdravstvenog 
sektora“ u Prijedoru je počela sanacija 
ovdašnjeg Doma zdravlja. 
     „ Riječ je o projektu koji predviđa 
sanaciju 42 objekta porodične medicine na 
području opštine, a počinjemo sa 
centralnim objektom koji je izgrađen 
daleke 1959. godine i u čiju se adaptaciju 
nije ulagalo decenijama“ potvrdio je  
direktor ove zdravstvene ustanove  Mladen  
Miodragović. 
     On je potvrdio da je planirana 
kompletna sanacija postojećeg objekta 
Doma zdravlja od krova, fasade, promjene 
stolarije pa do uređenja podrumskih 
prostorija. 
     „ Ovih dana izvršili smo preseljenje sva 
tri sprata u druge objekte Doma zdravlja, 
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kako bi i u periodu sanacije građani imali 
obezbijeđenu zdravstvenu zaštitu timova 
porodične medicine“ rekao je Miodragović 
i dodao da su za to iskorišćene  prostorije 
Medicine rada, Stomatološke ambulante i 
ambulante porodične medicine na Urijama, 
kao i u prostorije bivšeg Doma zdravlja u 
LJubiji.         
              Miodragović je potvrdio da će u 
narednih šest mjeseci, koliko će trajati 
radovi na sanaciji zgrade Doma zdravlja, 
pacijentima u ovim objektima biti pružana 
kompletna zdravstvena zaštita primarnog i 
specijalističkog nivoa, osim radiološke 
ambulante i službe Hitne pomoći ,gdje će 
se radovi izvoditi nešto kasnije. 
            Vrijednost projekta je 650 000 KM, 
od čega će  6O odsto sredstava biti 
obezbijeđena preko Ministarstva zdravlja 
RS  odnosno Svjetske banke,a ostatak 
sredstava će obezbijediti  opština Prijedor.  
 
Odsjek za saobraćaj i parkinge -  
Sve više vozača plaća parkiranje 
 
U  opštinskom  Odsjeku sa saobraćaj i 
parkinge  u prvih šest mjeseci  ove  godine 
ostvaren je  prihod od  143.816,10 KM, od 
čega ostvareni prihod od prodaje karata na 
parking automatima iznosi 118.503,10 
KM,  potvrdio je  šef ovog   Odsjeka  
Aleksandar Jeftić. 
       „ Već prve godine od kada je uveden  
sistem  naplate parkiranja pokazala se 
opravdanost uvođenja parking automata , 
kako zbog visine prikupljenih sredstava  od 
436.305 KM od početka rada  po kojima su 
se parking aparati već  isplatili , tako i 
zbog toga što je na ovaj način riješen 
problem parkiranja u centru grada“  rekao 
je Jeftić. 
          Naplata parkiranja je  svakodnevno 
vršena na 400 parking mjesta putem 16 
parking automata. Tokom ovog perioda  
izdata je 31 parking karta,  25 godišnjih 
karata te izrečeno 247 mandatnih kazni. 
         „ Izvršeno je i 488 blokiranja vozila 
na parkiralištima i nedozvoljenim mjestima 
, a u saradnji sa komunalnom policijom, pri 

čemu je ostvaren prihod od 16.780 KM“ 
dodao je Jeftić. 
           On je istakao da je upoređujući u 
poređenju sa podacima iz  prošle godine 
prihod od kazni prilikom kontrole 
parkirališta smanjen za 83 odsto, što samo 
potvrđuje da  je sistem naplate putem 
parking automata u potpunosti zaživio i da 
sve više vozača plaća parkiranje. 
 
Odsjek za društvene djelatnosti -  
  
Odobren upis dva odjeljenja za 
zanimanje 
Tehničar finalne obrade drveta 
 
 
U prijedorskoj Mašinskoj školi završen je 
drugi upisni rok za učenike četvrtog 
stepena stručnosti što je uključilo i 
upisivanje učenika za  dva odjeljenja za 
zanimanje tehničar finalne obrade drveta, 
koji je odobrilo Ministarstvo prosvjete i 
kulture RS.Time je završena višemjesečna 
kampanja  ove škole,  lokalne zajednice 
putem opštinskog Odjeljenja za privredu i 
društvene djelatnosti  i Udruženja klaster 
 „ Drvo-PD“  da se nakon 22 godine  u 
Prijedoru školuju stolari. 
       „ U odnosu na prošlu školsku godinu, 
kada je  u Mašinskoj školi propao plan 
upisa  učenika za smjer drvoprerađivača 
trećeg stepena stručnosti , ove godine  
zahvaljujući aktivnostima opštine na 
promjeni upisne politike i školovanje 
učenika za proizvodna zanimanja, te 
medijskoj kampanji , Ministarstvo je 
odobrilo upis dva odjeljenja za koja  
imamo zainteresovanih  48 učenika koja su 
konkurisala za školovanje tehničara finalne 
obrade drveta, potvrdio je  direktor 
Mašinske škole Zdravko Kovačević. 
              On je dodao i  da je školama u 
interesu da školuju učenike koji će kasnije 
biti u prilici da nastave školovanje, ali i da 
dobiju zaposlenje, što u ovom slučaju 
garantuje više  drvoprerađivača.  
          „U preduzećima okupljenim u 
Klaster drvoprerađivača "Drvo PD" iz 
Prijedora u narednom periodu biće 
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investirano oko 20 miliona KM, zbog čega  
smo najviše i insistirali  na upisu dva 
odjeljenja tehničara finalne obrade drveta“   
rekao je  predsjednik Upravnog odbora 
ovog klastera Ratko Macanović, na čiju je 
inicijativu i pokrenuta aktivnost promjene 
plana upisa i otvaranja odjeljenja 
drvoprerađivača. 
             "Drvoprerađivačima  prijedorske 
regije trenutno je potrebno 150 školovanih  
tehničara finalne obrade drveta ,a to je 
kadar koji se u prijedorskim školama nije 
školovao pune 22 godine" naglasio  je 
Macanović. 
          On je istakao  da su drvoprerađivači 
uz pomoć njemačke organizacije "GTZ" 
investirali 107.500 KM u adaptaciju i 
opremanje radionice  za praktičnu nastavu 
u preduzeću „ Javor“ , te naglasio da su 
spremni i kadrovski pomoći Mašinskoj 
školi u organizaciji i teoretske nastave za 
kvalitetan rad sa  učenicima ove struke. 
 
     Manje prvačića u školskim klupama 
 
U školske klupe će  ove  jesen prvi put  
sjesti 541 šestogodišnjak, što je u odnosu 
na 657 koliko ih je bilo prošle godine, čak 
116 prvačića manje. Ove  , donekle i 
zabrinjavajuće podatke, potvrdila je 
Olivera Rosić, stručni saradnik za 
obrazovanje u Administrativnoj službi 
opštine Prijedor. 
      „ Možda se nešto malo promijeni 
situacija, jer i za upis prvačića postoji 
avgustovski rok koji počinje u ponedjeljak 
, ali sveukupno broj upisanih prvačića je 
mnogo manji nego ranijih godina“ kazala 
je Rosićeva. 
         Ona je dodala da se nedostatak 
učenika više osjeća u velikim , uglavnom 
gradskim školama. 
         „ Jedna od najvećih škola „ Petar 
Kočić“ je upisala samo 118 prvaka, a 
prošle godine ih je bilo 140.Da je riječ o 
ozbiljnom problemu , govori podatak da 
prema toj školi gravitira nekoliko novih 
prijedorskih naselja, gdje je do sada broj 
đaka i uopšte novorođene djece bio znatno 
veći“ rekla je Rosićeva. 

       Prema njenim riječima, ovaj je 
problem još izraženiji u seoskim i 
područnim školama. 
     „Tako u školi u Trnopolju imamo samo 
20 upisanih đaka, a prošle godine ih je bilo 
38, u LJubiji 12, a bilo ih je 29“ potvrdila 
je Rosićeva i dodala da područne škole u 
Srednjoj Lamovitoj, Babićima, LJeskarama 
, Miskoj Glavi naredne školske godine 
neće uopšte imati đake-prvake. 
 
Uskoro osvjetljen najveći gradski park 
 
U najvećem gradskom parku koji spaja 
najveće stambeno naselje Pećani sa 
centrom grada juče su počeli radovi na 
postavljanju osvjetljenja. 
         „ Riječ je u parku površine  gotovo 
dva hektara    u kome je tokom cijele 
godine velika frekvencija šetača, ali i 
školske omladine. Park je  do sada bio bez 
razvjetnih tijela, tako da ćemo njegovim 
osvjetljenjem doprinijeti njegovom 
urbanijem i ljepšem izgledu, ali i 
bezbjednosti prolaznika“ kazao je načelnik 
Odjeljenja za stambeno-komunalne 
poslove Drago Tadić. 
       On je potvrdio da  ovaj  projekat, 
vrijedan  50 000 KM  , finansira opština 
Prijedor, a  njime je predviđeno da se  duž 
parkovskih klupa postavi 20 uličnih 
sijalica. 
      Tadić je dodao i da će ove aktivnosti 
pored redovnog podrezivanja postojećeg i 
sadnjom mladog drveća, te promjenom i 
popravkom klupa ovo postati jedan od 
najljepše uređenih parkovskih prostora u 
gradu. 
        On je najavio da će u  bliskoj  
budućnosti  biti   osvjetljeni i ostali  
prijedorski , doduše malobrojni,  parkovi. 
       Rok za završetak radova  na 
osvjetljenju parka na Pećanima, čiji je 
izvođač firma „ Karan“  je 15. septembar, 
do kada bi trebale da budu završene 
zaobilaznice koji ovaj dio grada spajaju sa 
centrom grada. 
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Projekat- Dobra uprava u oblasti voda 
       U toku javne rasprave 
 
U opštini Prijedor  je od 11. avgusta 
provedeno  jedanaest javnih rasprava o 
Nacrtu strateškog plana iz oblasti voda, 
odnosno o utvrđivanju prioritenih 
projekata po određenim mjesnim 
zajednicama. Komisija za izradu 
Strateškog plana dobre uprave u oblasti 
voda i zaštite životne sredine opštine 
Prijedor, koja je provela ove javne 
rasprave, saopštila je juče  da je 
raspravama prisustvovalo oko 1000 
građana iz 37 mjesnih zajednica, te da će 
do završne javne rasprave, planirane u 
septembru, biti održane još četiri. 
 

  
         Strateški plan iz oblasti voda , koji bi  
ovaj saziv Skupština opštine trebao da 
usvoji do kraja mandata, temelji se na pet 
strateških ciljeva iz oblasti vodoprivrede i 
ekologije, navodi se u saopštenju. 
          U svakom od pet strateških ciljeva - 
vodosnabdijevanje, kanalizacija i 
prečišćavanje otpadnih voda, zaštita od 
poplava, upravljanje krutim otpadom, te 
kadrovsko osposobljavanje lokalne uprave 
i partnerskih preduzeća iz ove oblasti, 
predloženo je deset do 15 projekata kojima 
je pokriveno cijelo područje opštine. 
Tokom dosadašnjih javnih rasprava 
predložena su i dva nova projekta - Izrada 
studije uticaja ribnjaka na zdravlje 
stanovništva i Uporedna analiza 
opravdanosti održavanja kanala Bereka i 
mogućnost njegovog zatrpavanja sa 
rekonstrukcijom mreže. Izradu ovog 

strateškog dokumenta podržava Švajcarska 
agencija za razvoj i saradnju. 
 
Besplatni udžbenici za Rome  
 
Opština  Prijedor će i ove, kao i prethodne 
četiri godine,  obezbijediti  besplatne 
udžbenike za učenike romske 
nacionalnosti. 
       „ U toku je provođenje tenderske 
procedure kako bi se nabavili udžbenici za 
57 osnovaca i sedam srednjoškolaca 
romske manjinske zajednice „ potvrdila je 
saradnik za obrazovanje u opštinskoj 
administrativnoj službi Olivera Rosić  i 
dodala da je za te namjene   u budžetu 
planirano  oko 10.000 KM.  
 Ona je istakla da će udžbenike dobiti 
osnovci od trećeg do devetog razreda, dok 
će romska djeca upisana u prvi i drugi 
razred osnovne škole dobiti knjige, kao i 
ostali učenici  ,od Ministarstva prosvjete i 
kulture Republike Srpske . 
    "Opština  obezbjeđuje besplatne 
udžbenike za Rome   s namjerom  da i ovu 
djecu što više uključe u sistem 
obrazovanja" naglasila je Rosićeva. 
     Ona je potvrdila da će ove godine prvi 
put biti obezbijeđena stipendija za jednu 
studentkinju  iz romske populacije, koja je 
upisala Visoku medicinsku školu. 
 
 
Manje turista u posjeti Prijedoru 
 
Prema podacima iz Turističke organizacije 
opštine  za prvih sedam mjeseci ove godine 
u Prijedoru  su ostvarena  10.452 noćenja, 
a naplaćeno oko 21 000KM  boravišne 
takse, što je daleko manje u odnosu na 
prošlu godinu kada su u istom periodu   
ostvarena  13 224 noćenja  i naplaćena 
boravišna taksa od 26 448 KM. 
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